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به  و جزوه ها براي دریافت تمامی آموزش ها

  وبلاگ

www.EasyGrammar.blog.ir 

  مراجعه نمایید.

  براي سفارش ترجمه تخصصی و غیرتخصصی از هر نقطه از ایران تماس بگیرید.
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  معرفی ضمایر پرسشی  در انگلیسی

Interrogative Pronouns 

  

ضمایر پرسشی ضمایري هستند که در سوالات از اونها استفاده میشه. این 

سوال ممکنه در مورد هرچیزي باشه مثل: زمان، شخص، مکان. در این درس 

تون این ضمایر رو با ذکر چند مثال معرفی کنیم. در درس هاي قصد داریم به

  آینده با هرکدوم از این ضمایر و طرز استفادشون آشنا می شید.

  ضمایر پرسشی شامل موارد زیر هستند:

 What 
 Which 
 Who 
 Whom 
 Whose 

 

1- What : 

What :براي سوال پرسیدن در مورد غیر از انسان استفاده میشه. براي مثال  

What is that animal? 

 اون چه حیوونیه؟

It's a monkey. 

 این یه میمونه.
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2- Which 

این ضمیر بیشتر مواقعی استفاده میشه که میخوایم بین دو یا چند چیز سوال کنیم. 

  در نظر بگیریم. "کدوم"معادلش رو میشه تو فارسی 

Which chair do you sit on? 

 روي کدوم صندلی میشینی؟

3- Who  

اشخاص اشاره داره. پس هرموقع خواستین در مورد انسان ها سوال کنین از این ضمیر به 

 این ضمیر باید در اول سوال استفاده کنید. مثال:

Who is that boy? 

 اون پسر کیه؟

He is my brother. 

 او برادرمه.

4- Whom 

 در مورد مفعول در جمله سوال می پرسه.فقط این ضمیر هم مشابه قبلیه با این تفاوت که 

تو چه کسی رو  -1مثلا تو جمله من علی رو دیدم شما می تونید دو نوع سوال بپرسید.

  چه کسی علی رو دید؟ -2دیدي؟ 

تو جمله ي اول داریم در مورد علی که مفعول جملمون هست سوال می پرسیم. اما تو جمله 

  ي دوم داریم در مورد فاعل جمله سوال می کنیم. خب به مثال هاي زیر دقت کنید:

 Who saw you yesterday? 

  دیروز چه کسی تورو دید؟

 Whom did you see yesterday? 

  و یا
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 Who did you see yesterday? 

  که هر دو جمله یه معنی رو میدن:

  دیروز چه کسی رو دیدي؟

  

نکته: سوال دوم نسبت به سوال سوم رسمی تره. یعنی بیشتر تو نامه هاي اداري و 

  در مکالمات روزمره بیشتر از سوال سوم استفاده میشه. داستان ها استفاده میشه.

  هر دو میتونن در مورد مفعول جمله سوال بپرسن. whomو  whoپس نتیجه می گیریم که 

5- Whose 

  هست. مثال: "مال کی  "این ضمیر براي پرسیدن در مورد مالکیته. معادلش توي فارسی

Whose socks are those? 

 این جوراب ها مال کیه؟

  درس هاي بعدي با هر کدوم از این ضمایر بیشتر آشنا میشیم. در

 

 

 


